
MTÜ Õpetajate Ühenduste Koostöökoja juhatuse koosoleku protokoll 

 

 

Koosolek toimus: 07.09.2022 veebikeskkonnas Jit.si.meet kl 19.00-20.20 

Koosolekul osalesid: Krista Saadoja, Ingrit Keerma, Ilmi Laur-Paist, Anne Aasamets, Priit Pensa 

Koosolekult puudus: Urmas Heinaste  

Koosoleku juhataja: Krista Saadoja 

Koosoleku protokollija: Anne Aasamets 

 

Päevakord 

1. Päevakorraliste teemade arutelu. 

2. Aastalõpu sündmuse planeerimine. 

3. Haridusministriga kohtumise planeerimine. 

4. Info. 

Päevakorrapunktide arutelul 

1. Päevakorraliste teemade arutelu. 

a) Järelkasv. 

Hetkel on segane, kes tegeleb järelkasvu teemaga HTMi poolt ja mis on saanud Järelkasvu 

töörühmast. 

b) Õpetajate palgatõusust. 

Eestis on arutluse all õpetajate palkade teema, mida veab EHTL. Kui EHTL soovib ÕÜKK 

toetust, siis oleme nõus toetama pöördumisega. 

 

2. Aastalõpu sündmuse planeerimine. 

2022 aasta lõppu juba palju sündmusi planeeritud ning kasulikum oleks kohtuda jaanuaris. 

OTSUSTATI 

• Korraldada kokkusaamine 5.-6.01.2023 Rakveres. 

• Krista Saadoja pöördub Rakvere Riigigümnaasiumi poole. 

• Ingrit suhtleb Tiina Mälbergiga. 

 

3. Haridusministriga kohtumise planeerimine. 

Arutelu toimus kohtumise vajalikkuse üle.   

 

OTSUSTATI 

• Krista pöördub HTMi poole kohtumise sooviga. 

• Planeerida kohtumine ÕÜKK liikmetega nii reaalselt kui virtuaalselt. 

• Arutluse alla tulevad teemad: järelkasv, palk, eesti keelele üleminek ja uuele õppekavale 

üleminek. 

 

4. Info. 

 



a) Tegevuse jaoks vajalikud tarvikud. 

OTSUSTATI 

• Ilmi teeb ja tellib ÕÜKK jaoks uued tänukaardid ning kleebised. 

 

b) Järgmised kokkusaamised. 

OTSUSTATI 

• Järgmine juhatuse koosolek toimub 5. oktoobril. 

• Ühenduste ülene vahetund toimub 9. novembril. 

 

 

 

 


